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De fractie van VVD 
Ter attentie van de heer Bos en mevrouw Reemst-Start 
  
  
   

 

Geachte heer Bos en mevrouw Reemst-Start, 
 
Op 28 november 2018 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 
42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, met betrekking tot de 
grondtoepassing in gemeente Barneveld. Wij beantwoorden uw vragen als volgt: 
 
Vraag 1. In de Statenvergadering van de Provincie Gelderland van 14 november jl. 
beweert gedeputeerde Bieze dat de provincie enkel toezicht houdt op de grondbalans 
(de grondstromen in- en uit de grondbank) van Vink en dat de gemeente Barneveld 
verantwoordelijk werd voor de desbetreffende partij grond op het moment dat deze 
partij de grondbank van Vink zou hebben verlaten. Hoe kijkt het college aan tegen deze 
bewering en waar ligt volgens hen exact de verantwoordelijkheid van de gemeente? 
 
Antwoord: De bewering is juist. De provincie is bevoegd gezag voor de activiteiten die 
plaatsvinden binnen de inrichting van Vink. De gemeente Barneveld is bevoegd gezag 
voor activiteiten in de openbare ruimte, onder andere het transport en de toepassing 
van grond. De Omgevingsdienst de Vallei (OddV) is door de gemeente Barneveld 
gemandateerd om meldingen inzake het toepassen van zand op grond van het Besluit 
bodemkwaliteit (Bbk) af te handelen en voert ook de handhaving en toezicht van het 
Bbk voor de gemeente uit.  
 
Vraag 2. Wat valt de gemeente te verwijten omtrent de onterechte toepassing van 
vervuilde grond in woonwijken en hoe groot is in uw ogen de kans dat de schadeclaim 
aan de gemeente Barneveld zal worden gericht? 
 
Antwoord: Er kan momenteel nog niets gezegd worden of de gemeente iets te 
verwijten zou vallen omtrent de toepassing van het zand. Wij hebben opdracht 
gegeven aan BMC om onderzoek te doen naar zowel de publieke als de private rol van 
de gemeente Barneveld in het kader van het Besluit bodemkwaliteit.  
Het college kan geen inschatting geven of door derden een schadeclaim aan de 
gemeente Barneveld zal worden gericht.  
Ons standpunt is dat de gemeente niet aansprakelijk is, maar juist volop doende is met 
zo goed als mogelijk alle betrokken belangen te behartigen. 
 
Vraag 3. Is het college het met ons eens dat de financiële gevolgen van een potentiële 
schadeclaim zouden moeten worden opgenomen in de risicoparagraaf van de 
conceptbegroting? 
 
Antwoord: Nee, zie de beantwoording van vraag 2. Overigens houden we in de 
risicoparagraaf rekening met onderzoeks- en apparaatskosten die op dit project van 
toepassing zijn. Wij blijven ondertussen de raad informeren via de maandrapportage. 
 
 



 

Blad 2  

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden   dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 


